
Zapisnik sa 18. Sjednice Općinskog vijeća Općine oprtalj održane dana 27. prosinca 2011. 

godine sa početkom u 17.00 sati. 

Nazočno: Martina Šorgo, Paolo Nežić, Amedeo Cotić, Kristijan Antonac, Elvis Ipša, Klavdijo 

Ipša, Ljerka Vižintin, Ivan Štokovac 

Odsutan: Stelio Gardina, Franko Basaneže 

Predsjednik otvara sjednicu, pozdravlja sve nazočne i predlaže slijedeći dnevni red: 

1. Verifikacija Zapisnika sa 17. Sjednice i izvješće o tekućim aktivnostima; 

2. Pitanja i prijedlozi vijećnika; 

3. Razmatranje prijedloga i donošenje 1. Rebalansa Proračuna Općine za 2011. godinu; 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana Proračuna za 2012. godinu; 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o priključenju na komunalne vodne 

građevine za opskrbu pitkom vodom; 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o priključenju građevina na sustav 

odvodnje otpadnih voda Općine Oprtalj; 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj 

sustava javne odvodnje Općine Oprtalj; 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i 

kulturnih dobara Općine Oprtalj; 

9. Razno. 

Otvara raspravu po dnevnom redu te Načelnik predlaže da se dnevni red proširi sa jednom 

točkom koja glasi: Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjenama i dopunama 

odluke o izradi UPU Šegalini ( UPU 4 ) jer je prilikom donošenja iste došlo do pogreške u 

navođenju veličine zahvata tog UPU-a. 

Predlaže da to bude točka 9. a Razno točka 10. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen i usvojen je dopunjeni dnevni red sa 10. točaka. 

Ad.1.) 

Zapisnik je jednoglasno verificiran, a Načelnik je izvijestio o tekućim aktivnostima priprema 

novog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem, priprema projekata za EU 

fondove, Sajam starina, problemi sa naplatom i zaostaci sa obavezama plaćanja, prodaja 

nekretnina u Čepiću. 

Ad.2.) 

Paolo Nežić – upućuje kako bi trebalo kod prijedloga za prodaju nekretnina dostavljati i 

katastarske mape sa označenim česticama te slikama objekata koji se prodaju kako bi se lakše 

razumjelo o kakvim se objektima radi i gdje se nalaze. 

Načelnik je odgovorio kako će se ubuduće to i dostavljati. 

Klavdijo Ipša – pita da li će i dalje postojati mogućnost nabavke sadnica po 

subvencioniranim cijenama obzirom da ima saznanja kako to IŽ više neće podržavati? 

Načelnik odgovara kako je Župan izjavio da će za sve one Gradove i Općine koje budu 

planirali sredstva za tu namjenu i Županija će osigurati svoj dio, a u prijedlogu proračuna je 

planirano u visini od 40.000,00 kuna. 

Ad.3.) 

Predsjednik otvara raspravu te Načelnik obrazlaže prijedlog Rebalansa i ističe kako je došlo 

do smanjenja zbog nerealiziranih planiranih prihoda od pomoći, od poreza te od prodaje 

nekretnina. Isto tako da je značajno dugovanje po osnovi komunalne naknade kod ist. Toplica. 

U raspravi je još istaknuto kako je potrebito i provoditi prisilnu naplatu ako nema drugih 

mogućnosti naplate. 

Sa zaključkom da će konačno izvršenje do 31.12. biti usklađen i Rebalans isti je jednoglasno 

prihvaćen. 

 

 



Ad.4.) 

Predsjednik je dao uvodno obrazloženje te napomenuo kako je bilo već i prvo čitanje i otvorio 

raspravu. Načelnik je obrazložio prijedlog Proračuna za 2012. godinu i napomenuo da je 

pristigao jedan amandman na prijedlog sa prvog čitanja kojeg je uputio Amedeo Cotić i isti je 

ugrađen u prijedlog za 2012. godinu. Paolo Nežić je upitao što je sa sanacijom doma u Zrenju 

i sa krovom crkve Sv. Jeronima a načelnik je odgovorio kako će se za dom pokušati iznaći 

sredstva iz drugih izvora a da je krov Sv. Jeronima u planu i da će se sanirati. U raspravi je 

zaključeno i da se povećaju sredstva komunalne naknade za 100.000,00 kn i da se rasporede 

sukladno namjeni. 

Prijedlog Proračuna za 2012. godinu je sa tim izmjenama jednoglasno prihvaćen. 

Ad.5.) 

Načelnik je obrazložio potrebu usklađenja sa novim Zakonom te je odluka prihvaćena bez 

rasprave. 

Ad.6.) 

Načelnik je obrazložio potrebu usklađenja sa novim Zakonom te je odluka prihvaćena bez 

rasprave. 

Ad.7.) 

Načelnik je obrazložio potrebu usklađenja sa novim Zakonom te je odluka prihvaćena bez 

rasprave. 

Ad.8.) 

Načelnik je obrazložio potrebu usklađenja sa novim Zakonom te je odluka prihvaćena bez 

rasprave. 

Ad.9.) 

Načelnik je obrazložio da se radi o izmjeni postojeće Odluke u dijelu gdje se navodi veličina 

zahvata jer je geodetskim mjerenjem utvrđena bila procjena projektanta.  

Odluka je jednoglasno prihvaćena bez rasprave. 

Ad.10.) 

Kristijan Antonac – pita što je sa kontejnerom za kućni otpad za Basaneže Emidija u 

Livadama jer se on buni i da neće plaćati odvoz smeća zbog toga što nema kontejner. 

Načelnik je odgovorio kako mu je problem poznat ali da nije moguće kod svakog stambenog 

objekta postaviti kontejnere, Livade je kontejnerima pokriveno, on ima mogućnost odlaganja 

u bilo kojem te je isto dužan i plaćati. 

Paolo Nežić – predlaže da komunalni radnici pokose i urede vidikovac u Zrenju. Načelnik 

je odgovorio da će se isto i uraditi. 

 

 

Zaključeno u 18,30 sati. 

 

Zapisnik sastavila: 

Stelija Šavron 


